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  Side 1 

29. juni 2016 
Hermed indkaldes til ordinær generalforsamling 

Søndag den 24. juli 2016 kl. 10.00 i Vig Forsamlingshus 
        
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent 
 

2. Bestyrelsens beretning 
 

3. Information om arbejdet i SAGT 
 

4. Regnskab og budget (årsregnskab 2015 + godkendt budget 2016 og budget 2017 til 
godkendelse vedlagt) 

 
5. Fastsættelse af kontingent 

 
6. Fastsættelse af honorar til bestyrelsen 

 
7. Valg til bestyrelsen 

 
På valg er: 

 Formand Henrik Herlau (2år) – Villig til genvalg. 

 Bestyrelsesmedlem vakant (2år) – Vi mangler en repræsentant fra grøfteområdet. 

 Suppleant til bestyrelsen (1år) 
 

8. Valg til revisor og revisorsuppleant 
 

På valg er: 

 Revisor Renè Christiansen -  Fratræder efter mange års tjeneste som revisor 

 Revisor Dorte Koch (1år) – Villig til genvalg 

 Revisorsuppleant Hanne Vitoft (1år) – Er villig til at indtræde som revisor, der for mangler vi en ny 

 Revisorsuppleant (1år) -  
 

9. Eventuelt. 
 
 
 
Forslag kan fremsendes i henhold til gældende vedtægter: 
Væsentlige forslag (vedtægtsændringer m.m.) skal være bestyrelsen i hænde senest den 1. juni. 
Andre forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 14 dage før generalforsamlingen. Ordlyden af  
væsentlige forslag skal være angivet i indkaldelsen af generalforsamlingen. 
 
På bestyrelsens vegne 
Kasserer 
Karl-Anker Thorn 

http://www.gf-kongeparten.dk/


Grundejerforeningen Kongeparten

Årsregnskab 2015

Indtægter Regnskab 2015 Budget 2015

Kontingent + vejbidrag 136.709,90kr               136.000,00kr                

Renter 452,25kr                       500,00kr                       

Indtægter i alt 137.162,15kr               137.162,15kr     136.500,00kr                

Udgifter Regnskab 2015 Budget 2015

Vedligeholdelse af veje 45.000,00kr                 45.000,00kr                  

Vedligeholdelse grøfter 34.167,50kr                 40.000,00kr                  

Generalforsamling 4.830,00kr                    9.000,00kr                    

Kontorartikler 2.266,45kr                    2.500,00kr                    

Porto 2.194,50kr                    3.500,00kr                    

Bestyrelseshonorar 16.900,00kr                 16.900,00kr                  

Bankgebyr 3.323,40kr                    4.000,00kr                    

Bestyrelsesmøder 3.600,00kr                    4.000,00kr                    

Vandmiljø / strandrensning -kr.                            10.000,00kr                  

Seminar -kr                             3.000,00kr                    

Gaver 1.000,00kr.                  -kr                              

SAGT 5.610,00kr.                  5.610,00kr                    

Internet/ Hjemmeside 45,00kr.                        3.000,00kr                    

Udvidelse af hjemmeside 4.000,00kr.                  6.000,00kr                    

Udgifter i alt 122.936,85kr               152.510,00kr                

Indtægter i alt 137.162,15kr     

Driftsresultat 14.225,30kr                 

AKTIVER

Kontant beholdning      31.12.2015 -kr                             

Indestående bank          31.12.2015 207.010,71kr               

207.010,71kr               

PASSIVER

Kasse + Bank  01.01.2015 192.785,41kr               

Driftsresultat for 2015 14.225,30kr                 

207.010,71kr               

Ovenstående regnskab er revideret og fundet i overensstemmelse med foreningens bogføring.

Beholdningerne er konstateret samt bilag gennemgået

Kassere Formand

Næstformand Sekretær Bestyrelsesmedlem

Revisor Revisor

01-01-2016
Underskrevet originalbilag forefindes hos kassereren
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Grundejerforeningen Kongeparten

Budget 2016 og 2017

Internet 2.000,00kr.                                              

Internet 3.000,00kr.                                              

Vandmiljø / Strandrensning 10.000,00kr.                                            

Vandmiljø / Strandrensning / buffer

I alt

I alt

Budget 2017

137.000,00kr.                                          

500,00kr.                                                  

137.500,00kr.                                         

Budget til godkendelse på generalforsamlingen 2016

2017

Indtægter

I alt

Budget 2016

137.000,00kr.                                          

500,00kr.                                                  

137.500,00kr.                                         

Budget godkendt på generalforsamlingen 2015

2016

Indtægter

Kontingent + vejbidrag

Renter

Budget 2016

50.000,00kr.                                            

40.000,00kr.                                            

7.000,00kr.                                              

2.500,00kr.                                              

4.000,00kr.                                              

16.900,00kr.                                            

4.000,00kr.                                              

Bestyrelseshonorar

Bankgebyr

Porto

Bestyrelsesmøder

Seminar / Aktiviteter i forb. Med bestyrelse

SOL/SAGT

Udvidelse af hjemmeside

Udgifter

Vedligeholdelse af veje

Vedligeholdelse af grøfter

Generalforsamling

Kontorartikler + kopiering

4.000,00kr.                                              

3.000,00kr.                                              

6.000,00kr.                                              

6.000,00kr.                                              

156.400,00kr.                                         

Bestyrelsesmøder

Seminar / Aktiviteter i forb. Med bestyrelsen

SAGT

Kontingent + vejbidrag

Renter

Vedligeholdelse af veje

Vedligeholdelse af grøfter

Generalforsamling

4.000,00kr.                                              

16.900,00kr.                                            

4.000,00kr.                                              

Bestyrelseshonorar

Bankgebyr

175.400,00kr.                                         

10.000,00kr.                                            

Udvidelse af hjemmeside

Udgifter

4.000,00kr.                                              

3.000,00kr.                                              

5.000,00kr.                                              

2.000,00kr.                                              

Kontorartikler + kopiering

Porto

I alt

Budget 2017

75.000,00kr.                                            

40.000,00kr.                                            

7.000,00kr.                                              

2.500,00kr.                                              
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Til stede er bestyrelsen med undtagelse af Arne Cederborg. René Christiansen er indbudt af bestyrelsen 

til at være ordstyrer idet han tidligere har været medlem af bestyrelsen og igennem mange år har været 

foreningens revisor.  

 

1.  Valg af dirigent 

 Formanden – Henrik Herlau byder velkommen, og informerer om at René Christiansen er bestyrelsens 

valg til ordstyrer idet vi i dag skal tale om hvad der foregår dybt inde i ”maskinrummet” i foreningen. 

René Christiansen har været en god vagthund for medlemmerne og overfor bestyrelsen, og har et godt 

kendskab til foreningens vedtægter og økonomi. Dette såfremt forsamlingen kan godkende dette valg. 

René Christiansen vælges enstemmigt som dirigent. 

René Christiansen takker for valget, og konstaterer at indkaldelsen til generalforsamlingen er udsendt 

rettidigt i henhold til foreningens vedtægter, og at vi er tilstrækkeligt fremmødte for at kunne stemme, 

idet det udelukkende kræver mellem 3 og 10 fremmødte grundejere. 

Dirigenten påpeger at der skal være et punkt, 1a, på dagsordenen der hedder godkendelse af dagsorden 

og at der skal være et punkt 4 a som hedder indkomne forslag. Dirigenten bemærkede at der var 

indsneget sig en fejl om fristen for indsendelse af forslag. 

1 a. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev enstemmigt godkendt. 

2.   Bestyrelsens beretning 

Henrik Herlau redegør for den uforudsete situation der formodentligt vil have stor betydning for 

foreningens fremtid. Med den viden vi har nu må vi erkende at vi ikke kan være sikre på at vi som 

forening har ret til at indkassere grøfte og vejbidrag af ikke medlemmer til grundejerforeningen til 

vedligeholdelse af veje og grøfter etc. Denne antagelse begrundes i respons fra SAGT`s advokat og 

Odsherred Kommune. Vi er i en tidsfælde – retten i Holbæk afgør sagen juridisk til september 2016 – en 

påtænkt henvendelse til kommunen, borgmesteren kan vi ikke forvente en besvarelse på før sent på 

året. Foreningen søger eventuelt advokatbistand hvis beslutningerne går os imod. Denne udgift er ikke 

budgetteret i 2016 og vil være en overskridelse af budgettet. 

 

Tilbageblik: 

Kongeparten blev stiftet 8/11 i 1939. Det er en stor, gammel forening med en lang historie, mange 

mennesker har bidraget aktivt i foreningens arbejde ud fra mere eller mindre venskabelige relationer.  

Foreningens arbejde (noget flot formuleret) var tidligere præget af en stærk forenings kultur hvor det  
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var naturligt at dele fælles problemstillinger og omkostninger - f.eks. ved at vedligeholde veje og grøfter. 

I de senere år har enkelte grundejerforeningsmedlemmer forladt forenings fællesskab. 

De er blevet Ikke betalende ”medlemmer”, der f.eks. benytter fælles veje.  

Denne udvikling har tidligere bestyrelser også fulgt nøje, der har været flere møder omkring 

problematikken med kommunen. Det har været de siddende bestyrelsers opfattelse at 

grundejerforeningen er berettiget til at opkræve grundejere, et af lovligt afholdte generalforsamlinger 

vedtaget beløb til f.eks. til vedligeholdelse af veje og grøfter - foreningens omkostninger. 

Bestyrelsen fremførte denne problemstilling i SAGT. Det viste sig at problemstillingen deles af flere 

grundejerforeninger. Grundejerforeningerne delte også en respekt for de ikke betalende ”medlemmers” 

argument – at de ikke var forpligtiget til at betale hvis ikke der var tinglyst pligt til at være medlem af en 

grundejerforening. Det blev besluttet i SAGT at søge en juridisk afgørelse. Der er tilknyttet et 

advokatkontor, der igennem henvendelse til ikke betalere har opfordret til betaling af udestående 

kontingent, subsidiært prøvelse ved domstol. Bestyrelsen har været tæt på processen og i det omfang vi 

er blevet kontaktet af ikke betalende ”medlemmer” fra Kongepartens område, er det understreget at 

foreningens intention er at søge sikker viden om hvem der har ret. 

 

Bestyrelsen er ikke længere sikker på udfaldet i denne sag. Tilsyneladende kræves en særlig tilladelse fra 

kommunen (kommunalbestyrelsen) hvis en grundejerforening ikke har tinglyst, pligt medlemskab (for 

bestyrelsen nye oplysninger fra kommunen). Vi er efter meget nye oplysninger usikre på udfaldet af 

retssagen.  

Såfremt retssagen går os imod – kan problemet løses ved en direkte henvendelse til borgmesteren 

(kommunalbestyrelsen), der kan afgøre sagen til foreningens fordel. Kommunen skal således bevilge os 

et såkaldt kaperbrev. 

 

a. 

Bestyrelsen er enig om - at denne sag, hvis den tabes - radikalt vil underminere foreningens arbejde. 

b. 

Det er indlysende at veje og grøfter vedligeholdes i området. Bestyrelsen har ikke fået oplyst hvad 

kommunen i givet fald vil opkræve for at løfte opgaven. 

c. 

Bestyrelsen vil kæmpe for at bevare grundejerforeningen. 

Vi vil markere at foreningen tager, ikke betalingsspørgsmålet alvorligt. 

Eftersom denne generalforsamling afholdes på et tidspunkt hvor vi ikke har en afklaring, foreslås det - at 

bestyrelsen orienterer foreningens medlemmer (hjemmeside, brev) omkring resultatet efter retsmødet, 

efter eventuel henvendelse til kommunen. 

Såfremt rettens og kommunens afgørelse går imod grundejerforeningen bliver generalforsamlingen 

2017 en speciel generalforsamling hvor vi må drøfte grundejerforeningens fremtid, evt. med en opdeling 

i mindre vejlaug for tværvejens vedkommende, grøftelaug, ændring af vedtægten osv. 
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Hele projektet omkring korevlerne har Henrik set på og det har været vanskeligt at finde en evaluering, 

men et sted fandt han at der stod: Nogle grundejere har været utilfredse. Vi skal passe på køerne ved 

den lille bro. Køer kan være farlige. 

Spørgsmål fra salen: Selv om der evt. ikke er medlemspligt, er der så ikke pligt til at betale vejbidrag?  

Svar: Det kan man ikke kræve, fortæller advokaten nu. Vi har været i god tro indtil nu. Vi må afvente 

rettens afgørelse i sagen. 

Spørgsmål: Kan man forestille sig at vejene bliver så dårlige at renovationen ikke vil køre ? Her tænkes 

på Vibevej. 

Svar: Ja – Der må så i givet fald ske indberetning til kommunen, som så ser på det. Her skal man forvente 

at der går ca. 2 til 3 måneder.  Indtil videre kører skraldemanden trods huller i vejene. 

Spørgsmål: Der er store huller i Toftevej. 

Svar: Kommunen er bekendt med dette via flere henvendelser, men vil ikke gøre noget ved dette før der 

bliver kloakeret. 

Spørgsmål: Har vi erstatningsansvar hvis nogen kommer til skade på vore veje ? 

Svar: Vi ved ikke nok om dette til at kunne svare. Måske må vi konsultere en advokat for at få et korrekt 

svar på dette spørgsmål. 

Spørgsmål: Får vi atter grusbunker ? 

Svar: Det er ikke tilladt at lægge grusbunker i kanten af vore veje, så for nuværende nej. 

Dirigenten satte den mundtlige beretning til afstemning og konkluderede at beretningen blev godkendt. 

 

3.   Information om arbejdet i SAGT   

Karl-Anker Thorn orienterede følgende: Gratistsag har været det store punkt. Nu kører sagen om grøfte 

og vejbidrag via SAGT og advokat. Der er udvalgt 5 sager, fra hele SAGT-området. Kommunen var 

positivt stemt for denne prøvesag. 3 valgte at betale da de fik brev fra advokaten. 1 reagerede ikke og 

blev dømt uden retssag, og den sidste valgte at gå i retten. Denne sag er berammet til den 16. 

september ved retten i Holbæk i indeværende år. Der er en passus i vejloven, der siger at der skal ses 

bort fra private fællesveje ved fordeling af udgifterne til samlede arbejder (en åbenlys fejl, idet denne 

vejlov specielt omhandler private fællesveje og fordeling af udgifter). Vi venter på rettens afgørelse i 

sagen. Meget få i vores forening har en tinglyst klausul på deres matrikel, at de skal være medlem af en 

grundejerforening. 
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Målinger af vandet har været et andet punkt som SAGT har behandlet. Der har været målinger på 

vandet i sensommeren 2015. Her blev der målt rent vand – længere inde var der bunddød. 

Korevlesystemet er døende. Store sandmængder er kommet ind ved den sidste store storm. En 

kommunal embedsmand har udtalt at vi først kunne have rent vand om 60 til 80 år. I SOL debatteres det 

også at foreningens medlemmer har ret til rent vand. 

Den planlagte cykelsti langs med diget er en bekymring idet mountainbikere cykler rigtig hurtigt og vil 

være til stor gene for svage trafikanter – gående – børn og barnevogne osv. Så som udgangspunkt nej til 

dette. 

4.  Regnskab 2015 samt budget 2016 og budget 2017 

Kommentar til regnskabet – Vi har manglet et bestyrelsesmedlem i et ½ år. Honoraret er fordelt mellem 

de resterende bestyrelsesmedlemmer idet arbejdet har været det samme. 

Der er en anbefaling fra revisoren til regnskabet og det omhandler deling af indtægterne i 2 konti: 

Kontingent, og vej- og grøftebidrag. Dette vil vi dog i bestyrelsen vente med til efter generalforsamlingen 

til næste år 2017. 

Gaver er heller ikke en budgetteret post idet vi som sådan ikke har et gavebudget, men i mindre omfang 

en gang imellem giver en gave til et bestyrelsesmedlem ved dennes afgang fra bestyrelsen. 

Spørgsmål fra salen: Porto er stigende ? Og bankgebyrer, kan man ikke forhandle sig til nul bankgebyrer  

Svar: Vi sender så meget som muligt via mail, eller lægger der det ud på hjemmesiden. Bankgebyrer er 

også på et minimum idet vi – kassereren – selv ordner meget. Og nej, man kan ikke forhandle sig til nul i 

bankgebyrer. 

Dirigenten oplyste, at en godkendelse af regnskabet indebar en accept af honorarkontoen. Regnskabet 

for 2015 blev godkendt. 

Budget 2016 er godkendt på generalforsamlingen 2015. Taget til efterretning 

Budget 2017 er vedhæftet indkaldelsen til dette års generalforsamling. Budget 2017 blev godkendt. 

Angående strandrensning – Stranden ligger uden for foreningens område. Men såfremt der igen bliver 

åbnet mulighed fra kommunens side om et strandrensningsprojekt stiller vi gerne en kasse øl og vand til 

rådighed til frivillige. 

Spørgsmål: Kan bussen ikke køre på en anden vej ned til kolonien? 

Svar: Den anden vej er en smal jordvej. Det kan ikke lade sig gøre. Vi kan ikke forbyde kørsel på vore 

veje. Det er private fællesveje. 
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Kommentar fra salen: Lyngborgen og Feriegården – Kunne man forstille sig at vejen bliver asfalteret?  

Kommentar fra salen: En grundejer mener at de materialer vejmanden anvender ikke er gode. Mener at 

det ville være bedre, hvis der blev anvendt knust beton 

Kommentar fra salen: En grundejer fremfører at han ordner sine bredder ved grøften og hjælper sin 

nabo, men det hjælper ikke noget, idet den næste ikke gør det og ved gennemløbet er der ikke 

ordentligt gennemløb. 

Kommentar fra salen: Hvad hvis rettens ord siger at vi ikke behøver at betale – Hvad så ? 

Svar: Vi kan kun sige , vi må afvente rettens afgørelse. Vi er overordnet tilfredse med vejmandens 

arbejde. For så vidt angår Lyngborgen og Feriegården vil vi med feriekolonierne drøfte en fordeling af 

udgifterne til vejvedligeholdelsen. 

Spørgsmål: Frederiksen – Solvej – Hvor mange betaler ikke til fællesskabet? 

Svar – Ca. 5 % betaler ikke. Der er en grøfteejer der ikke betaler. Vi afventer rettens afgørelse. 

4 a Indkomne forslag: Jens – Fyrreholmsvej bemærkede at der i vedtægterne står 4 dage før og ikke som 

i indkaldelsen 14 dage. 

1) Forslag om at der fremover bliver udfærdiget referat af hvad der rent faktisk bliver sagt og hvad der 

sker på generalforsamlingen og at formandens beretning vedlægges som bilag. Begrundelse for dette er 

at referatet fra GF juli 2015, som jeg opfatter det, er en sammenblanding, som jeg finder 

uhensigtsmæssig og efter min mening ikke er helt korrekt. 

Svar: Sidste år var der et langt indlæg fra formanden som blev forkortet. 

2) Forslag: På generalforsamlingen i juli 2014 blev der truffet beslutning om ( Efter forslag fra 

undertegnede ) dels at udlægge grusbunker til vedligehold og dels blev udført strandrensning af 

foreningen. Mit forslag er at der igen udlægges grusbunker på de veje hvor der er ”sociale” medlemmer, 

bestyrelsen er bekendt med hvem det er, der vil reparere vejen. Disse medlemmer har endda ved 

årsskiftet 2015/ 2016 sendt mail til bestyrelsen og tilbudt at indhente grundejers tilladelse til placering 

af bunker samt løbende reparere vejen. Begrundelsen er at vejene også er egnede til cyklister hele året 

samt at der burde være en økonomisk fordel ved det. 

Svar: Forslaget er ikke i overensstemmelse med bestyrelsens langsigtede plan omkring vedligeholdelse 

af fællesveje. Hvem skal vurdere hvem der er ”sociale ” ? Bestyrelsen har ikke opgivet at gennemføre 

udlægning af grusbunker, det er stadig en god idé, men bestyrelsen vil bruge mere tid til at tilpasse 

aktiviteten så vi undgår de dårlige erfaringer vi havde med det første forsøg. Nogle steder har det 

fungeret godt og andre steder har det ført til strid og ballade. Der udlægges derfor for nuværende ikke 

grusbunker. 
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Forslag: At bestyrelsen igen får udført strandrensning en gang om året. I referatet fra GF i 2015, står det 

som om at undertegnede stadig står for dette, men det er bestyrelsen der skal igangsætte det. Jeg er 

dog villig til at være igangsætter, hvis bestyrelsen giver grønt lys for det og deltager i arbejdet. 

Svar: Initiativ til strandrensning er ikke personligt. Stranden er offentlig, men man må ikke uden 

tilladelse fra kommunen fjerne noget fra stranden. Der har i år ikke været initiativ fra kommunen, måske 

fordi der i år har været meget lidt ”affald” på stranden. Bestyrelsen vil gerne drøfte dit tilbud med dig. 

Anbefaling: fra Møller – Birkelundsvej 8 – Affaldspose ved den lille bro. 

Svar: Det kan vi ikke, det er udenfor vores grundejerforening. Det er kommunens område. 

Forslag 3 trækkes tilbage. 

4) Forslag: Jeg foreslår at grundejere, der betaler vejbidrag, kan få lov til at deltage i 

generalforsamlingen ( selvfølgelig uden stemmeret, bestyrelsen ved hvem de er ) de betaler dog 

vejbidrag og det er så den eneste måde de kan få indflydelse på brugen af det i budgettet afsatte beløb 

til vejvedligeholdelse. 

Svar: Dette afviser bestyrelsen på det bestemteste. Medlemsmødet er udelukkende for medlemmer. 

5) Forslag : Jeg foreslår at bestyrelsen tager fat i de grundejere der ikke klipper / beskærer mod vore 

veje. Jeg har brugt ½ dag i vinters på at fjerne træer med videre på Lærkevej før vi kunne komme op til 

landevejen, ved godt at det er sagt utallige gange på alle GF`er. 

Svar: Problemet med beskæring er et utroligt stort problem. Men fremgangsmåden der angives er 

ulovlig. Bestyrelsen vil tage det op i SAGT og SOL møderne. 

Der kan oprettes en arbejdsgruppe der kan dokumentere, og indsende til kommunen. 

Ingen af forslagene blev efter aftale sat til afstemning. Men forslagene var nu fremlagt og det blev 

godkendt at forslagsstilleren og formanden tager en snak sammen, herunder oprettelse af en lille 

arbejdsgruppe med Jens som tovholder for beskæringsteamet. 

5.  Fastsættelse af kontingent 

Det blev enstemmigt godkendt at kontingentet er uændret 400 kr. 

6.  Fastsættelse af honorar til bestyrelsen  

Honorarstørrelserne til bestyrelsesmedlemmer/suppleanter blev godkendt uændret 

7.  Valg til bestyrelsen 
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Formand Henrik Herlau – på valg for 2 år – Villig til genvalg – Vælges enstemmigt 

Bestyrelsesmedlem - vakant for 2 år – Flemming Christensen   - Vælges enstemmigt 

Suppleant til bestyrelsen – vakant for 1 år – Claes Lundbæk – Vælges enstemmigt 

 

8. Valg til revisor Revisor René Christiansen – Fratræder efter mange års tjeneste som revisor. 

Revisor suppleant Hanne Vitoft vælges  til revisor for 1 år 

Revisor Dorte Koch villig til genvalg – vælges for 1 år 

Revisorsuppleant til denne post vælges Karsten Jensen for 1 år 

9. EVT. Opdeling i budget og regnskab med hvem der er medlem – hvem betaler vejbidrag og hvor 

mange bidrager ikke til fællesskabet 

Svar – For nuværende foretager vi ikke nogen ændringer 

Hvem har vedligeholdesespligten på broen ?  

Svar: Vedligeholdesespligten ligger hos kommunen. 

Karl-Anker fortæller at 200 millioner kr. (fordelt over flere år) er til rådighed for projekter, der kan give 

mulighederne for internet til borgerne i yderområderne. Der skal for et område udfærdiges en samlet 

projektbeskrivelse, der sammen med ansøgningen indsendes til energistyrelsen. 

Karl-Anker sørger for at lægge nogle internetadresser på vores hjemmeside, så man kan se hvorledes 

tingene hænger sammen, og hvad der skal til. 

Fra salen – Nogen mener ikke at vi kan komme i betragtning. 

Svar: SAGT og kommunen har været involveret. Det er kapaciteten der er problemet. 

Fra salen: En grundejer oplever at nabo afbrænder i en stor tønde. 

Svar: Dette skal meldes til 112 ved fare for brand, ellers anmeldes dette til 114, som også er politiet. 

Afbrænding under alle former i vores område er forbudt. 

Fra salen: Hvad sker der i bestyrelsen i løbet af året? Kan der en gang imellem laves en opdatering på 

hjemmesiden ? 
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Fra salen: En privat mand har været rundt til nogen angående internet. Hvad gør bestyrelsen. ? 

Svar: Intet. 

 

Spørgsmål fra salen: Udhængsskabene hvem vedligeholder dem? 

Svar – Det gør bestyrelsen og i nogle tilfælde Jensen trælast. 

 

Fra salen: Har læst om kloakeringen. Det skulle nu ligge ganske fast at der startes i vores område i 2017 

og vores grundejerforening bliver kloakeret i 2019. 

 

Dirigenten, René Christiansen, takker for god ro og orden under generalforsamlingen. 

 

Referent Ida – Lis Lemvigh 

 

 

Dirigent René Christiansen 

 

Formand Henrik Herlau   Kasserer Karl - Anker Thorn  Ida-Lis Lemvigh 
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